



# Badminton

## VERSLAG VAN DE SECTIELEDENVERGADERING GEHOUDEN OP 12 MEI 1987.

Aanwezig: Ingeborg Vrenken, Wilbert Thoonen, Jan Jong, Roos Latumahina, Ton van Houdt, Henk Schipper, Rob Notenboom, Michel Follong, Trudy Peters, Hans Kersten Irma Kersten.

### 1. OPENING.

Trudy opent de vergadering om 21.10u en heet iedereen welkom.

### 2. NOTULEN SLV.

Opmerkingen hierover: Jan heeft niets over de jeugdbegeleiding gehoord en daardoor aangenomen dat het niet nodig was.

De Najaarsvergadering is niet geweest, zoals gepland. Ton vindt dit wel een belangrijke vergadering i.v.m. financieel overzicht en begroting.

### 3. POST EN MEDEDELINGEN.

Geen.

### 4. 60-JARIG BESTAAN VAN DE HAZENKAMP.

Trudy vertelt hier wat over en vraagt of er ideeën zijn om als sectie iets te doen. Hierop vraagt Ton of het iets mag zijn waar ook andere clubs bij betrokken mogen worden, zoals bv. Bedburg Hau/ Herzberg? Hier wordt positief op geantwoord. Hans komt opnieuw met het idee van een invitatietoernooi. De uitwerking volgt in september 1987.

### 5. HUISHOUDELIJK REGLEMENT.

Deze worden in het kort door Hans vertelt.

Opmerkingen hierover: Jan zegt dat er voortijdig bordjes worden verhangen. Hier heeft het bestuur niets van vernomen.

Ton vindt dat het zaalreglement weer in de zaal opgehangen moet worden.

Wilbert stelt voor dit aan nieuwe leden te geven. Er wordt echter besloten om het zaalreglement bij het inschrijfformulier te voegen, zodat ieder lid ze krijgt. De reglementen worden goedgekeurd.

### 6. BOEKENBEURS.

Rob vertelt hier wat over en vraagt of de sectie badminton ook wat wil doen. Hans zegt dat hij wel een informatiestandje wil, en vraagt of er iemand is die op 6 juni op Plein 44 in het infostandje wil gaan staan. Ton biedt zich aan voor de middag en wil desnoods boeken verkopen. Michel zegt af vanwege een geplande DLV op 6 juni. Trudy kan alleen s'middags. Ook vertelt Rob over de lotenverkoop: De trekking is op 6 juni en er is een financiële steun toegezegd van f 1000,- voor de sectie die loten verkoopt. Roos wil wel één boekje van 15 loten verkopen. Rob registreert en int dit allemaal. Hans en Ton willen ook wel verkopen.

### 7. SENIOREN- EN JEUGDCOMPETITIE.

Rob zegt maar één inschrijving te hebben, die van Michel. Verder hebben volgens Rob de volgende wel interesse: Hans, Michel, Trudy, Irma (alleen met 3 dames in één team), Ingeborg twijfelt. Dit wordt door alle bevestigd. Rob vraagt aan Jan en Roos of er interesse bij hun is; Jan heeft interesse maar wil zekerheid hebben van zijn medespelers en niet zoals vorig jaar steeds met invaller/sters spelen.



# Badminton

Voorstel van Rob om 2 teams in de 3<sup>e</sup> klasse op te geven en wel als volgt:  
team 1: Inge, Roos, Jan en Rob Holtslag (die is opgebeld).  
team 2: Trudy, Irma, Hans en Michel.  
Rob zegt eventueel in te willen vallen als Rob Holtslag uitvalt.  
Wanneer Netty van der Lely zich meldt, dan komt zij in 't 1<sup>e</sup> team en schuift Ingeborg naar het 2<sup>e</sup>.

Michel vertelt dat er 4 jeugdcompetitieteams zijn en wel een jongensteam in de 4de klasse en 3 mixedteams in de 3de klasse.

Hij vraagt ook of er iemand is die jeugdcompetitie leider wil zijn. Dit blijkt niet het geval te zijn, zodat hij ad interim blijft. Henk wil dit eventueel weer gaan doen als hij in de omgeving van Nijmegen een baan heeft.

## 8. ZAAL- EN UURINDELING.

I.v.m. het gesprek van Trudy en Hans met van Heumen wordt alternatief 3 van de bestuursvergadering voorgelegd. Hier wordt meeingestemd. Michel vraagt of de training niet in de Ploegstraat kan. Hier blijkt geen ruimte voor te zijn, Michel zal 3 banen huren in de Gofferthal op de Zondagmorgen tijdens de competitie.

## 9. CONTRIBUTIE.

Deze wordt, zoals in de bestuursvergadering besproken is, voorgelegd. Hier wordt meeingestemd.

## 10. RONDVRAAG.

- Jan: Blijven de shuttles voor eigen rekening? Ja. Wie verkoopt ze? Irma: stelt voor dat de vereniging ze in- en verkoopt. Hans: Dit moet ieder voor zichzelf doen. Trudy: Particulier initiatief. Wilbert: Andere leden zijn zich vaak niet 'bewust' dat ze van andere profiteren. Irma: Dan vermelden we dit op het inschrijfformulier. Trudy: Dit is een goed idee. Zijn er komend seizoen weer 2 toernooien? Ja.
- Ton: Moeten de recreanten de toernooien zelf betalen? Ja, dat doen de competitie spelers ook. Ton wil een enquête houden onder de recreanten over het feit welk soort toernooien het meeste trekken. Hij vraagt ook wie er een stukje over het clubtoernooi schrijft. Irma stelt voor dat hij dit zelf doet, omdat hij het goed kan en doet. Hij vraagt ook nog of de recreantentraining gewoon doorgaan? Ja.
- Henk: Zijn er jeugdtoernooien geweest? Ja. Wat wordt er gedaan met het geld van de sponsorloop? Hans: Hier is nog niets zinnigs meegedaan. Ik ben nog steeds voor het videovoorstel. Maar er moeten activiteiten bijkomen, bv. de grote clubactie, om meer geld te verzamelen. Henk stelt zich beschikbaar als voorzitter voor volgend seizoen.
- Rob: De warming-up zal bij de training bijinschieten, men moet hier zelf iets aandoen, hij zal iets op papier zetten hierover. Ten tweede of de competitie spelers hun bordjes pas op willen hangen als de training afgelopen is.
- Wilbert: Shuttles zouden voor de jeugd goedkoper moeten. Henk blijkt nog een aantal gebruikte/niet gebruikte shuttles te hebben, deze zal Hans bij hem ophalen en afhankelijk van de kwaliteit verkopen.
- Trudy: Volgent, <sup>seizoen</sup> treedt ik af ongeacht een opvolger. Hans zegt dit ook te doen.

## 11. SLUITING 10.30 u.